

Vienna, December 1th 1930

Respected direction,

The scribe of this letter, who has acquired the doctorate of the archaeology, at the university of Vienna and has practiced at the *Museum Comunitivum* in *Proz. Deutsch-Altenburg* (*Niederösterreich*) takes the liberty to inquire, if it were possible to be engaged at (any) *Museum* of Ingore or at a *Museum* of Roman antiquities. The scribe is disciple of *Hofr. Dr. Dr. Wilhelm Kubitschek* and has specially knowledges of Roman epigraphic, numismatic and Roman military affairs.

Yours faithfully

Dr. Alfred Neumann
Assistant des *Museum Comunitivum*

Wien V, *Tilgnerengasse* № 8

Vienna, le premier Décembre 1930

Très honorée direction,

Le romain, qui a acquis le doctorat d'archéologie à l'université de Vienne et pratique au *Museum Carnuntinum* en *Bad-Deutsch-Wagram* (*Niederösterreich*) voudrait la liberté de demander, s'il était possible d'être enjoint à un poste scientifique au musée d'Anvers ou à un musée romain. Le romain est élève de *Prof. Dr. Wilhelm Kubitschek* et il a savoir spécial en épigraphie romaine et numismatique et en tout ce qui concerne l'armée romaine.

Permettez-moi d'y joindre l'assurance de mon respect

Dr. Alfred Neumann
Assistant d. *Museum Carnuntinum*

Wien V. *Telegraphengasse N: 8*

Boğaziçi Üniversitesi

Arşiv ve Dokümantasyon Merkezi

Kişisel Arşivlerle İstanbul'da Bilim, Kültür ve Eğitim Tarihi

Aziz Ogan Koleksiyonu



OGNIZM0102809